



PARFUM  
DENIS DURAND

## GUIDE D'UTILISATION

## USER GUIDE

1.

### TESTEZ VOTRE PEAU

Afin d'éviter tout risque d'allergie, nous vous conseillons de tester le produit sur une petite partie de votre peau.

### TEST YOUR SKIN

To avoid any risk of allergy, we recommend testing the product on a small area of your skin.



2.

### APPLIQUEZ LE JUS

Si vous ne montrez aucun signe d'allergie au bout de dix minutes, alors vous pouvez appliquer le jus signé par la maison Denis Durand.

Pour une application optimisée, parfumez les points de pulsation. Ces zones du corps permettent une meilleure diffusion.

Nous vous conseillons de placer le flacon à environ 15 centimètres de la zone souhaitée.

### APPLY THE JUICE

If you show no signs of allergy after ten minutes, then you can apply the fragrance signed by Denis Durand. For optimized application, perfume the pulse points. These areas of the body allow for better diffusion.

We recommend placing the bottle about 15 centimeters away from the desired area.



3.

### CONSEILS DE CONSERVATION

Pour une conservation optimale, il est conseillé de placer la bouteille à l'abri de la lumière et la chaleur.

### STORAGE ADVICE

For optimal preservation, it is recommended to store the bottle away from light and heat.